
KS Poljane
Oglejte si dokumentacijo - V družbenem centru krajevne skupno-

sti je razstavljena projektna dokumentacija za lokacijo telovadnice in
drugega predela šolskega okoliša. O predlaganih rešitvah bo sredi
tega meseca pogovor, na katerem bodo sodelovali tudi člani komi-
teja za urbanizem naše občine. Zaželeno je, da obiskovalci vpišejo
tudi svoje mnenje o predlagani dokumentaciji.

• • *

Priprave na krajevnl praznik - Predsedstvo KK SZDL je ocenilo
priprave na volitve 1986 in stanje pri evidentiranju kandidatov. Dogo-
vorili so se o pospešitvi izvajanja te naloge in o še temeljitejšem stiku
s krajani. Beseda je tekla tudi o proslavljanju letošnjega krajevnega
praznika. Predvidevajo, da bi imeli slavnostno zasedanje skupščine
delegatov in svečanost pri spomeniku v petek, 11. oktobra. Poljanci
praznujejo svoj praznik 13. oktobra.

• • *

Sekcija o odvozu smeti - Poljanci niso zadovoljni z odločitvijo
Komunalnega podjetja TOZD Javna higiena, da le dvakrat tedensko
odvažajo smeti. Ker menijo, da je potrebno obnoviti trikraten odvoz
smeti, bodo na to temo sklicali sekcijo krajevne organizacije sociali-
stične zveze in po razpravi o tem akutnem problemu seznanili vse
odgovorne na občinski upravi.pri komunalni skupnosti in v komu-
nalnem podjetju.

* • •

Prostor za mlade pešce -- Pločnik Zarnikove ceste nasproti
sedeža krajevne skupnosti je med najbolj obremenjenimi pločniki v
tem predelu naše občine. Po njem gre vsak dan več tisoč osnovno-
šolcev in sredhješolcev- v šolo in od pouka. Ker pa so ti pločniki
najpogosteje zaparkirani z vozili delavcev z Zarnikove 3 in njihovih
gostov, so pionirski odred osnovne šole »Tone Tomšič« in društvo
prijateljev mladine naslovili na prizadete poziv, v katerem jih prosijo,
da omejijo parkiranje avtomobilov na tej poti za Rešce. Če to ne bo
zaleglo, bodo prosili ustrezni mestni komite, da postavi prometne
znake o prepovedanem parkiranju ali pa celo namesti verige.

• " ' * * *

Nimajo inšpektorja - V krajevni skupnosti pogrešajo komunal-
nega inšpektorja, ki bi pomagal urejati številne aktualne probleme s
tega področja dela organov krajevne skupnosti. Dosedanji inšpektor
je bil delaven m je rešil številne zaplete in zato upajo, da bodo kmalu
dobili novega, prav tako marljivega komunalnega inšpektorja.

Hvala, bomo prišli! - Zaradi številnih tatvin v Roških stolpnicah so
upravljaici teh zgradb na priporočilo miličnikov že večkrat prosili
TOZD Javna razsvetljava, naj pridejo zamenjat žarnice, ki ne svetijo
na javnih svetilkah. Do 29. avgusta tega še niso storili, kljub temu, da
so na štiri klice odgovorili: »Hvala lepa za sporočilo. Bomo prišli.«

• * *

Zaščita 85 - Štab civilne zaščite se že z vso odgovornostjo
pripravlja na izvedbo vaje NNNP 85. Sklical bo tudi svet stanovalcev,
tra katerem bodo seznanili predsednika skupnosti stanovalcev in
hišnih svetov z njhovimi nalogami in zadolžitvami pri izpeljavi vaje in
jim predstavili cenike za orodje in opremo za civilno zaščito, ki ga
mora imeti stanovanjska zgradba za preprečevanje požara. Skupaj s
samoupravno stanovanjsko skupnostjo pa bodo prosili vse upra-
vljalce zgradb, da predlagajo, katere nevarnosti grozijo v njihovem
okolju, da bi lahko prišlo do požara.

• * •

Soglasja - Svet krajevne skupnosti je na seji 2. septembra dal
soglasje Hedviki Avsec za postavitev prehrambene ulične prodajne
hišice v šolskem kompleksu Poljane. Ljubiša Aleksič bo tak objekt
lahko postavil na dvorišču srednje šole za trgovsko dejavnost. Syla
Banuš pa bo na Ambroževem trgu lahko prodajala v kiosku sadje in
zelenjavo.

• * •

Ni prostorov - Stane Pančur, Cesta na mesarico 3, je prosil
krajevno skupnost, da mu pomaga pridobiti poslovni prostor za
fotokopirnico in kopirnico, Tatjana Brence s Stranske poti 16 pa bi
rada odprla šiviljstvo. Svet krajevne skupnosti je menil, da bi obe
delavnici potrebovali, a žal ne razpolaga s prostori.

K. J.


